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Soms gaat het allemaal prima en soms gaat het ook nog wat minder goed. In het 
wedstrijdvissen zal dit altijd zo blijven en dat geldt nog meer wanneer we met 

onze teams onszelf nog steeds aan het ontwikkelen en verbeteren zijn. Dit was 
zo’n week waarin het resultaat er gewoon niet kwam. 
 

 
We visten op de Elbe nabij Glinde 

in Duitsland, niet ver van 
Magdeburg. De Elbe is een echte 
natuurrivier en snelstromend. Het 

werd een prachtige visserij maar 
ook een die we nog echt moeten 

verbeteren. Dat kan ook niet 
anders want dergelijke 

omstandigheden vind je bijna 
nergens in Nederland. 
 

 
Toen ik het parkoers zag moest ik meteen 
denken aan de IJssel en dan met name de 

strekdam in de buurt van Wilp. Het zag er 
allemaal precies hetzelfde uit, alleen vist 

daar geen Nederlander met een dobber. 
Vissen bij dat soort stroming met een 
vaste stok is iets dat we totaal niet gewend 

zijn dus en dat bleek. Eerlijk is eerlijk, onze 
Duitse tegenstanders en zeker ook 

tegenstandsters waren gewoon wat beter 
onder deze omstandigheden. 

 

Toch was er ook veel goeds aan deze week. Ik ben er zeker van dat de door ons 
allemaal opgedane ervaringen enorm goed “leergeld” gaan zijn voor de 

toekomst. Het kan namelijk niet uitblijven dat we in de toekomst ergens weer dit 
soort omstandigheden gaan tegenkomen. 
 

Wat een prachtig visland is Duitsland 
toch, althans het voormalig Oost-Duitse 

gedeelte ervan. De Elbe is echt een 
machtig mooi viswater waarin een vis 

alleen maar kan overleven volgens mij als 
hij echt gezond is. Prachtige vissen 
werden er dan ook gevangen. Vooral 

mooie kolbleien, ook heel veel en soms 
grote windes en ook brasems. 

 
Albert Meijer met een grote winde >> 



 

 
Grote brasems vangen onder 

dit soort omstandigheden is 
iets totaal dan ze alleen maar 
haken…  

 
Ik heb dan ook nog nooit van 

mijn leven zoveel 
(belangrijke) vissen 
verspeeld zien worden. Om 

gek van te worden op het 
moment dat het gebeurd, 

maar op langere termijn ook 
weer een goede leerschool. 
 

De Duitse teams waren erg sterk bij dit soort omstandigheden. Logisch ook, ze 
vissen vaak onder dit soort omstandigheden. Dat bleek ook. Zowel bij de dames 

als (nog meer zelfs) bij de heren werd het een flinke nederlaag voor ons. 
 

Als coaches kunnen we natuurlijk nooit gelukkig zijn met nederlagen maar toch 
valt er goed mee te leven. We hebben namelijk ook genoeg positieve dingen 
gezien waarmee we weer verder kunnen. 

We worden absoluut steeds beter maar ook dit soort momenten zullen er soms 
tussen zitten, vooral wanneer de omstandigheden ons eigenlijk vreemd zijn. Op 

zich geen probleem wanneer iedereen er weer van leert. 
 
De Uitslagen: 

 
Dames:  

Dag 1: Duitsland 99 punten en Nederland 111 punten.  
Dag 2: Duitsland 100 punten tegen 110 punten voor Nederland. 
Totaal: Duitsland 199 punten tegen Nederland met 221 punten. 

 
Heren:  

Dag 1: Duitsland 90,5 en Holland 119,5 punten.  
Dag 2: Duitsland 84 tegen Holland 126 punten.   
Totaal: Duitsland 174,5 punten tegen Nederland met 245,5 punten. 

 
De lichtpuntjes? De tweede plaats in het totaalklassement bij de heren voor 

Albert Meijer. Dan praat je over een goed debuut op Internationaal niveau en 
ook het hoogste vangstgewicht van het gehele weekend (26260 gram) voor Anja 
Groot op de 2e dag bij de dames waarmee ze de dagzege behaalde. 
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